

Kind Attn. Disclosures and Compliance Section Market Operations Surveillance Department Abu Dhabi Securities Exchange P.O. Box 54500 Abu Dhabi, UAE

Date: 03 December 2025

Ref: IHC/SBS-LB/449/2025

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال ادارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية ص.ب 54500 - أبوظبي الامارات العربية المتحدة

التاريخ: 03 ديسمبر 2025

المرجع: HC/SBS-LB/449/2025

Program of International Holding Company **PJSC**

After Greetings,

الموضوع: إتمام برنامج إعادة شراء الشركة العالمية Subject: Completion of the Share Buyback القايضة ش مع الأسهمها

تحبة طبية ويعد،

International Holding **PJSC** Company ("Company") announces the successful completion of its share buyback program of up to AED 5 billion, in compliance with Federal Decree No. 32 of 2021 on commercial companies and ADX Operational Rules. The buyback program of the Company was initially approved by its General Assembly held on 20 June 2024.

All shares bought back under this program shall be accounted for as treasury shares in accordance with the applicable law and regulations, and no further buyback activity is planned following completion of the program.

تُعلن الشركة العالمية القابضة ش.م.ع. ("الشركة") عن إتمام برنامج إعادة شراء أسهمها بنجاح، بقيمة تصل إلى 5 مليار در هم، وذلك وفقاً للمرسوم بقانون اتحادي رقم (32) لسنة (2021) في شأن الشركات التجارية، وامتثالاً للقواعد التشغيُلية الخاصعة بسوق أبوظبي للأوراق المالية. وقد تم اعتماد برنامج إعادة شراء الأسهم من قبل الجمعية العمومية للشركة في اجتماعها الذي عقد في 20 يونيو 2024.

سيتم احتساب جميع الأسهم التي تم إعادة شراؤها في إطار هذا البرنامج كأسهم خزينة، وذلك وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها، كما لا توجد أي خطط لإجراء عمليات إعادة شراء إضافية بعد إتمام البرنامج.

Shareholders and investors are hereby informed of the completion of the Company's buyback

program.

Syed Basar Shueb - Managing Direc

Copy to: Securities and Commodities Authority-Abu Dhabi, UAE

نسخة الى: السادة/ هيئة الاوراق المالية والسلع - أبوظبي ، الإمارات العربية المتحدة

إعادة شراء الأسهم الذي أطلقته الشركة

